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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ     
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                
ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΝΥΣΟΥ 
Δ/ΝΣΗ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 
Ε. Μακαριάδη 
2108004830                                     

Αγ. Στέφανος, 7-9-2020 
Αρ. Πρωτ.: 21200 

 
Εισήγηση Δ/νσης Περιβάλλοντος 

 
ΠΡΟΣ 

1. Το Συμβούλιο της Δημοτικής Ενότητας Δροσιάς 
 

2. Την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής  
 

3. Το Δημοτικό Συμβούλιο  
 
 

Θέμα: ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΝΕΟΥ ΕΝΑΕΡΙΟΥ ΥΠΟΣΤΑΘΜΟΥ ΤΟΥ 
ΔΕΔΔΗΕ ΣΤΗΝ ΔΕ ΔΡΟΣΙΑΣ 
Σχετ.: (1) 15348/8.4.2019 έγγραφο ΔΕΔΔΗΕ 
          (2) Η υπ’ αρ. 10/2019 Απόφαση Τοπικού Συμβουλίου Δροσιάς 
          (3) Η υπ’ αρ. 1/2020 Απόφαση ΕΠΖ 
          (4) Η υπ’ αρ. 37/2020 Απόφαση ΔΣ  
 (5) Το υπ’ αρ. 10880/15-5-2020 Διαβιβαστικό προς ΔΕΔΔΗΕ 
          (6) 10333/26-6-2020 έγγραφο ΔΕΔΔΗΕ (ΑΠ Δήμου 15176/1-7-2020) 
 
Με το υπ’ αριθμ. (1) σχετικό έγγραφο του ΔΕΔΔΗΕ, ζητήθηκε έγκριση τοποθέτησης νέου 
εναέριου Υ/Σ 20/0.4 KV στην περιοχή της Δροσιάς και συγκεκριμένα στη συμβολή των οδών 
Καρδερίνας και Κωστή Παλαμά (επισυνάπτεται σχετικό σκαρίφημα), προκειμένου να επιτευχθεί 
βελτίωση της ποιότητας τάσης του δικτύου και εξάλειψη των πτώσεων τάσης που έχουν 
παρατηρηθεί (λόγω των αυξημένων φορτίων καταναλωτών). 
 
Το Τοπικό Συμβούλιο Δροσιάς (Απόφαση 10/2019), η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής (Απόφαση 
1/2020) και το Δημοτικό Συμβούλιο (37/2020 ΑΔΣ) δεν ενέκριναν την τοποθέτηση του 
ζητούμενου υπέργειου υποσταθμού 20/0,4 KV και ζητήθηκε από τον ΔΕΔΔΗΕ η εξέταση της 
δυνατότητας τοποθέτησης υπογειοποιημένου Υ/Σ. 
 
Σε υλοποίηση της ανωτέρω ΑΔΣ και κατόπιν σχετικού αιτήματος του Δήμου ο ΔΕΔΔΗΕ επανήλθε 
με το με το υπ’ αρ. (6) σχετικό έγγραφο στο οποίο αναφέρεται ότι «Εφόσον επιθυμείτε υπόγεια 
λύση για τον Υποσταθμό ο οποίος πρέπει να κατασκευαστεί, παρακαλώ όπως απευθυνθείτε στο 
αρμόδιο Τμήμα της Υπηρεσίας μας στην Περιφέρεια Αττικής με την αναφερόμενη Απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, για τις απαραίτητες ενέργειες που πρέπει να γίνουν, όσον αφορά τη 
δέσμευση χώρου (αίτηση δέσμευσης χώρου, υποβολή σχεδίων για την αρμόδια Επιτροπή, 
υπογραφή συμβολαίων κ.α.». 
 
Περεταίρω τίθεται υπόψη σας ότι κατόπιν τηλεφωνικής επικοινωνίας του Προϊσταμένου της 
Διεύθυνσης Περιβάλλοντος (κ. Παπαδόπουλου Απόστολου, ΠΕ5 Μηχανολόγων Μηχανικών) με 
την Αναπληρώτρια Τομεάρχη Μελετών Περιοχής Φιλοθέης Κηφισιάς κ. Ε. Γουλιώτη, 
διευκρινίστηκε ότι η διαδικασία υπογειοποίησης, πλέον του σημαντικού κόστους κατασκευής 
τεχνικών έργων με μέριμνα και δαπάνη του Δήμου, είναι ιδιαίτερα χρονοβόρα (άνω των 5 ετών) 
δεδομένου ότι θα απαιτηθεί λήψη αποφάσεων και πολεοδομικών αδειών, υπογραφή συμβάσεων, 
εκπόνηση μελετών, ένταξη έργων στο Τεχνικό Πρόγραμμα και τον Προϋπολογισμό του Δήμου, 
δημοπράτηση και υλοποίησή τους από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου, κλπ. 
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Θέτοντας υπόψη σας τα ανωτέρω παρακαλούμε για την επανεξέταση της Απόφασης 37/2020  
του Δημοτικού Συμβουλίου περί έγκρισης του ζητούμενου εναέριου υποσταθμού, έχοντας ως 
εναλλακτική στη λύση της υπογειοποίησης, την κατασκευή συμπτυγμένου Υποσταθμού (τύπου 
compact), του οποίου οι διαδικασίες κατασκευής είναι πιο σύντομες από του υπόγειου Υ/Σ,  αλλά 
και πάλι το επιπλέον κόστος θα είναι εις βάρος του Δήμου. 
 
 
 
 

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΟΤΗΤΑΣ 

 
 

ΤΣΕΒΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 


